
P R O T O K Ó Ł 
z  posiedzenia  Komisji  Oświaty, Kultury,  Zdrowia i Spraw Społecznych   

     dnia  28 marca   2011r. 
 
 W zebraniu   udział  wzięli członkowie Komisji  wg załączonych listy obecności. 
Ponadto w zebraniu  uczestniczyli:  Przewodnicząca  Rady Gminy p. Marta Grabińska ,  
Wiceprzewodniczący  Rady Gminy p. Grzegorz Grzesiakowski,  Wójt Gminy p. Ireneusz 
Demianiuk,  Dyrektor Zespołu Szkół Samorządowych p. Magdalena  Chrzanowska,  
insp. ds. oświaty p. Wiesław Ilczuk, Kierownik  GOPS p. Krystyna   Wetoszka. 
 
Przewodniczący Komisji   p. Bogdan Wetoszka  otworzył  zebranie, powitał wszystkich  
przybyłych 
 
Przedstawił proponowany porządek obrad, który został zaakceptowany. 
1/ Opiniowanie  projektów uchwał : 
    - w sprawie  zasad obniŜania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla  
      dyrektorów oraz nauczycieli pełniących obowiązki w ich zastępstwie, ustalania  
      tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach  
      stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym  
      obowiązkowym wymiarze godzin oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru  
      godzin zajęć pedagogów, psychologów, logopedów zatrudnionych  w szkołach 
   - w sprawie zmiany Statutu Gminy 
   - w sprawie przyjęcia gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz  
      ochrony ofiar przemocy w rodzinie w gminie Komarówka Podl. 
    - w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Komarówce Podlaskiej 
2/ Sprawy bieŜące. 
 
Pani Magdalena Chrzanowska – przygotowałam projekt tej uchwały gdyŜ nasz organ nie  
przygotował zasady obliczania pensum   gdy nauczyciel ma godziny łączone 
- zacytowała art. 47 Karty Nauczyciela . 
Uchwała z dnia 06.02.2007r. nie obejmuje psychologa,  logopedy, nauczyciela gimnastyki 
korekcyjno-kompensacyjnej  i musimy ich tam umieścić. 
Mamy nauczycieli prowadzących zajęcia dydaktyczne i pracujących w świetlicy.   
Pensum musi regulować uchwała Rady Gminy.  
Dotychczas  radziłam sobie dzieląc to adekwatnie do ilości etatu ale tych łączonych etatów 
przybywa i jest mi potrzebna podstawa prawna. 
 
Przewodniczący Komisji – potrzeby naszych szkół odnośnie logopedy, psychologa , 
pedagoga  - ile godzin w tygodniu. 
 
Pani Magdalena Chrzanowska – w tej chwili trudno mi odpowiedzieć, musimy zdiagnozować 
wszystkich uczniów, uwaŜam, Ŝe na razie potrzebujemy  po ½ etatu   psychologa i pedagoga a 
1 etat logopedy. 
 
Pan Wiesław Ilczuk – nasza obowiązująca uchwała obejmowała : 
a/  pedagoga szkolnego, 
b/ nauczyciela gimnastyki  korekcyjno-kompensacyjnej  
naleŜy rozszerzyć ją o: 
-  logopedę 
-  psychologa 



Zaproponował zmianę § 3 uchwały. 
Wprowadzimy poprawki i projekt uchwały przekaŜemy do Kuratorium celem zaopiniowania 
a potem postawimy go na najbliŜszej sesji Rady Gminy. 
 
Komisja przeanalizowała zniŜki godzin przysługujące dyrektorom szkół i wicedyrektorom, 
zaproponowano  zmniejszenie zniŜki wicedyrektorom  
- w szkołach do 10 oddziałów   - zniŜka 9 godzin 
-  do 11 i więcej – zniŜka 11 godzin. 
Dyrektor Przedszkola – 5 godzin. 
 
Wójt Gminy – z porządku obrad najbliŜszej sesji zdejmiemy punkt   odnośnie tej uchwały,  
p. Ilczuk  wprowadzi uzgodnione  tu dzisiaj poprawki i taki projekt uchwały  skierujemy do 
Kuratorium do zaopiniowania. 
 
Opinia Komisji  pozytywna – głosowano – 4 za. 
 
Wójt Gminy – mamy pismo od p. Sokołowskiego  odnośnie zwiększenia limitu punktów 
sprzedaŜy napojów alkoholowych – musimy  podjąć jakieś stanowisko w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Komisji -  sprawa jest bardzo trudna, moim zdaniem  sprzedaŜ powinna być  
skoncentrowana w centrum  naszej miejscowości . 
Nie ma  wniosku od podmiotów mających inicjatywę uchwałodawczą i  temat pozostawiamy 
bez  stanowiska. 
 
Wójt Gminy – ORLIK – mamy zapewnienie z Urzędu Marszałkowskiego  o przyznaniu 
dotacji, ale jest konieczność budowy budynku, gdyŜ inaczej moŜe być problem. 
 
Przewodniczący Komisji -  mamy do zaopiniowania  projekt uchwały w sprawie likwidacji 
Liceum Profilowanego -  jest to juŜ kontynuacja naszych działań. 
 
 Opinia pozytywna -  głosowano 4 za. 
 
Pan Grzegorz Grzesiakowski -  we wsiach  budynki mieszkalne są nie oznakowane i jest z 
tym problem, błądzi  Pogotowie Ratunkowe itp. , trzeba cos z tym zrobić. 
 
Pan Sławomir Ilczuk – sprawa  remontów dróg – drogi wysypane tłuczniem po tej zimie 
praktycznie przestały istnieć, trzeba coś z tym zrobić, moŜe zwiększyć grubość  sypanego  
tłucznia lub ustawiać zakazy wjazdu cięŜkiego sprzętu. 
Jakość kruszywa   i dostarczona ilość  -  czy ktoś zwaŜył przynajmniej 1 samochód  dla 
orientacji,  czy została zbadana jego jakość?. 
 
Pan Grzegorz Grzesiakowski – oznakowanie skrzyŜowania obok „Groszka”, naleŜy tam 
zrobić przejście dla pieszych. 
 
Przewodniczący Komisji – projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu – przeanalizowałem 
bardzo dokładnie kompetencje naszych Komisji i uwaŜam,  Ŝe powinniśmy dokonać pewnych 
zmian  – przedstawił propozycje. 
Komisja  zaakceptowała propozycje. Ustalono, iŜ  Przewodniczący Komisji  dokona 
uzgodnień proponowanych zmian  na jutrzejszym posiedzeniu  z Komisją  BudŜetową  
i na  sesji zostanie przedstawiona wersja  uzgodniona. 



 
Przewodniczący  Komisji – Gminny Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  
- mamy kilka pytań  do  Pani Kierownik 
 
Pani Krystyna Wetoszka -  obowiązek powołania Zespołu Interdyscyplinarnego  nakłada 
ustawa . 
 Wyjaśniła zasady  funkcjonowania niebieskich kart. 
 
Pan Sławomir Ilczuk -  finansowanie Zespołu? 
 
Pani Krystyna Wetoszka – Zespół ma działać w ramach zadań słuŜbowych powołanych  osób. 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 Protokolant       Przewodniczący Komisji 
 
         Wiesława Troć           Bogdan Wetoszka 
 
 
 


